
  NJFF Vestfold   

Protokoll styremøte 2024.12.09 
Styremøte i NJFF Vestfold, onsdag 09.12.24, kl. 18.00-21.00 på Pukkestad. 

Eventuelt forfall meldes vestfold@njff.no 

Til stede: Alle 

Forfall:  

Referent: Øystein Cock Rønning 

Medlemstall: 01.11.23: 4653. 01.11.24: 4596 (betalt).  

Økonomisk status pr 02.12.2024: Driftskonto: Kr. 137 156,70 

Sparekonto: Kr. 1 735 408,86 

Sak nr.  Ansvarlig for oppfølging/ 
gjennomføring 

60/24 Gjennomgang av forrige protokoller 
Alt er gjennomført 
 
Vedtak: 
Orientering tas til etterretning 
 

Alle 
 

61/24 
 

Økonomisk gjennomgang: 
Gjennomgang av okt-nov 
Underskudd siste månedene (landsmøtekostnader), men 
overskudd hittil i år. Ellers som normalt. 
 
Vedtak: 
Orientering tas til etterretning 

Kasserer 
 
 

62/24 Orienteringssaker: 

• RS møte i november 

• Regionsekretær friskmeldt  

• Webinar skadeskyting rovvilt 
Tilbud om infomøte og materiell til skyte kvelder 
til foreninger med skytebaner forrige vinter, men 
svært liten interesse fra lokalforeningene i 
Vestfold, kun Andebu JFF og en person fra 
Hedrum JFL. Infomøte ble avlyst/utsatt. Nå tilbud 
om webinar, sendt ut til alle lokallagene. 

• Tillitsmannssamling Lillehammer 8 – 9 februar 

• Friluftslivets år 2025. Se også egen sak 66/24. 
 

Vedtak: 
Orienteringer tas til etterretning 

 
Jan 
Øystein 
Øystein 
 
 
 
 
 
 
Jan 
Jan (Ove FNF) 

63/24 Årsmøte 21-22.mars: 
Vi må bestemme hvor. Tilbud fra Quality Grand Larvik 
sendes ut sammen med innkalling. 
Alle kontakter må levere årsrapport for aktiviteter innen 
15.januar.  

 
 
 
 
 

mailto:vestfold@njff.no


side 2 

Valgkomiteen får påminnelse om arbeidet i løpet av 
denne uka. 
 
Vedtak: 
Vi prøver tilbudet fra Quality Grand Larvik. Satser på 
samme opplegget som sist, med tillitsvalgtsamling først 
og avslutte med årsmøte på lørdag. 
 

 

64/24 Budsjettforslag 2025: 
Alle kontakter sender inn sine forslag til aktiviteter og 
budsjett for 2025. Andre aktiviteter og gjøremål i 
regionlaget løftes frem for synspunkter. Vi gjennomgår 
alle punkter i budsjettet. Fremstilling og diskusjon i styret. 
 
Vedtak: 
Aktivitetsplan og budsjett vedtas som regionlagets for 
2025 og legges fram for årsmøtet som styrets forslag. 
 

 
 
 
 

65/24 Styremøter: 

Det er fremkommet ønske om å flytte resterende 

styremøter tilbake til mandager. Lar det seg gjøre uten 

møtekollisjon for alle i styret? Regsek forslag: 

6.jan, 17.feb, 17.mars 

Styremøter for 2025-26, Styreleders forslag: 

 

 

 Vedtak: 
Saken utsettes til første styremøte i 2025 

 

66/24 Friluftslivets år 2025 
2025 er friluftslivets år. NJFF vil ha en del aktiviteter og 
arrangementer, og vi kan regne med at det kommer en 
del føringer derfra. Det kommer mer informasjon om 
dette, men vi bør sette av midler og ha forslag til egne 
aktiviteter. I tillegg bør vi stimulere og støtte 
lokalforeningene til arrangementer. Det foreslås at en fra 
styret har hovedansvaret for å følge opp Friluftslivets år 
2025. Vi er invitert med på Messafestivalen 7-8.juni.  
 
Vedtak:  
Ove velges til Regionlagets ansvarlig for friluftslivets år 
2025. Vi deltar på Messafestivalen med Ove, Jan og flere. 
Sende invitasjon til lokallagene om å bidra hvis de ønsker. 
 

 

67/24  PC til styreleder. 
Styreleder bruker egen PC til NJFF arbeid, og har behov 
for ny. 
 
Vedtak: 

 



side 3 

Styreleder kjøper ny PC som følger vervet (eies av 
regionlaget). 

   

68/24 
 

Eventuelt:  

   

   

   

 

Styremøtedatoer 6.jan, 17.feb, 17.mars 

2025/2026:  

Årsmøte dato: 21-22.mars 2025 

 


